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北京/古北水镇
BEIJING/GUBEI WATER TOWN

Tour Code: COE-1

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

The World Trade Center
世贸天阶

Midnight Food Store: 
Heshenghui 21 Block
深夜食堂合生汇21街区

Temple of Heaven
天坛

Gubei Water Town
古北水镇

Travel InsuranceTravel Insurance
旅游保险旅游保险

China
中国



精简行程：
观光景点：

第二天 启程 a 北京 (机上用餐/午/晚)

 天安门广场
 国家大剧院外景 (外观)

 故宫紫禁城
**特别安排: 延禧宫 + 御茶饮处休息品慈禧

御赐福饼寿茶
**品尝北京烤鸭 + 老北京传统曲艺表演

第一天 启程

 机场办理手续

第三天 北京 (早/午/-)

 颐和园 (不含游船)

 圆明园+大水法
 秀水街
 世贸天阶
 车游长安街及中央商务区夜景 
 (保证附加行程)

 创意深夜食堂-合生汇21街区

第四天 北京 b 古北水镇 (早/午/-)

 天坛
 鸟巢 & 水立方 (外观)

 盘古大观 (外观)

 王府井大街 & 小吃街
 古北水镇 + 长城水舞灯光秀 
 (保证附加行程)

第五天 古北水镇 b 北京 (早/午/晚)

 司马台长城 - 不含缆车 (保证附加行程)

 北京 360°观景台
 潘家园跳蚤市场
 前门仿古商业街
 北京坊: 老北京劝业场，page one图书馆，
 全球最大星巴克旗舰店 (保证附加行程)

 老北京天桥市场
 梦幻银河 SOHO

第六天 北京 (早/-/-)

 此日自由活动 (或参加推荐自费一日游)

第七天 北京 a 回程 (机上用餐)

 天安门广场 - 位于北京市中心,可容百万人举行集会是世界名城中最大的广场。

 故宫 - 又名紫禁城,是明清两代皇帝住过的皇宫。它位于北京市中心，面积达 72 

万平方米，是世界上规模最大的宫殿建筑群。故宫可以分为两大部分，南为工

作区，即外朝，北为生活区，即内廷。外朝内廷的所有建筑排列在中轴线上，

东西对称，秩序井然。

 大水法 - 位于中国北京圆明园的长春园北部，是以西洋式石龛式建筑为背景的

一组喷泉为主体的景观。为融合中西建筑风格的设计，以石龛式建筑为背景，建

于清代乾隆二十四年 (1759年) 前后，“水法”在清朝时期的意思是人工喷泉，因

此用大水法命名此西洋一景。

 颐和园 (不含游船) - 原名清漪园，始建于公元 1750年；1860年的第二次鸦片战

争中，清漪园被英法联军烧毁；1886年，清政府挪用海军，军费等款项重修，并

于两年后改名颐和园，作为慈禧太后晚年的颐养之地。

 世贸天阶 - 位于迎宾国道东大桥路的东侧，紧邻国贸、嘉里中心等众多顶级写

字楼以及世贸国际公寓、新城国际等名品公寓，坐镇北京 CBD 西区门户，已被

朝阳区政府定为政府重点工作项目，并成为 CBD 的旗舰商业。

 天坛 - 中国现代最大坛庙建筑，它乃明、清两代帝王祀天祈谷的坛庙，主要包

括祈年殿、皇宇、回音壁、围丘、斋宫等。

 鸟巢国家体育场 - 国家体育场位于中国北京市朝阳区奥林匹克公园，是2008 年

北京奥运会的主场馆，由于于独特造型又俗称「鸟巢」。体育场在奥运会期间

设有 10 万个座位，承办该届奥运会的开、闭幕式，以及田径同足球等比赛项目

。奥运会后座位数将减至 8 万个。除 2008年夏奥外，此场馆将会于 2022年冬季

奥运再次使用。

 水立方游泳馆 - 国家游泳中心位于北京奥林匹克公园内，2008年北京奥运会标

志性建筑物之一。其与国家体育场分列于北京城市中轴线北端的两侧，共同形

成相对完整的北京历史文化名城形象。国家游泳中心又被称为“水立方”。

 王府井大街 - 全长约 1600 米的王府井大街是最受北京人民喜爱的商业区，也是

全国著名的购物天堂。王府井大街作为北京的寸金之地，每天的销售额可以说

是“日进斗金”。

 前门仿古商业街 - 是北京市东城区的一条大街，位于北京中轴线上。前门大街

是北京的传统商业街，毗邻天安门广场。前门大街及其两侧的大栅栏街道、前

门街道辖区内有许多中华老字号，如同仁堂、全聚德、张一元等。

北京

 北京碧桂园九华山庄酒店或同级  x1晚
 新朝阳假日酒店或同级  x2晚
 古北水镇大酒店或同级  x1晚
 北京东方美高美酒店或同级  x1晚

酒店住宿5晚 :

风味餐 :
 粤菜风味
 北京烤鸭 & 曲艺秀
 四川风味
 老北京风味
 饺子风味
 蒙古风味 & 蒙古族表演

保证附加行程: 古北水镇 + 司马台长城 + 北京坊【打卡网红地：老北京劝业场；page one图书馆；全球最大星巴克旗舰店】+ 车游长安大街及中央商务区夜景
       = 马币 300/人 (必须在马来西亚收费) 

自费项目: 少林功夫秀 + 动物园【熊猫馆 + 企鹅馆】+ BBQ 自助烤肉午餐 + 三轮车胡同游 + 什刹海烟袋斜街 + 簋街美食不夜街 = 人民币 480/人

Galaxy SOHO
梦幻银河 SOHO

Summer Palace
颐和园

The Bird's Nest
鸟巢



TOURIST ATTRACTIONS:
SCHEDULE:

 Tian An Men Square
 National Centre for the Performing Arts 

(Outlook)
 Forbidden City

D2 DEPART a BEIJING
(MOB/L/D)

 Check In At Airport

D1 DEPART

 Summer Palace
 Yaunmingyuan + Dashui Method
 Silk Street
 The World Trade Center
 Coach tour Chang’an Street and Central 
 Business District night view 
 (Compulsory additional tour)
 Midnight Food Store: Heshenghui 21 Block

D3 BEIJING (B/L/-)

 Temple of Heaven
 Water Cube & The Bird's Nest (Outlook)
 Pangu Plaza (Outlook)
 Wang Fu Jin Street + snack street  
 Gubei Water Town + Great Wall Water 
 Dance Light Show (Compulsory additional tour)

D4 BEIJING b 
GUBEI WATER TOWN (B/L/-)

 Simatai Great Wall - exclude cable car 
 (Compulsory additional tour)
 Beijing 360° Observation Deck
 Beijing Antique Market
 Qianmen Main Street Mall
 Beijing Square: Old Beijing Quanye Field, 
 page one library, the world's largest Starbucks 
 flagship store (Compulsory additional tour)
 Beijing Tianqiao
 Galaxy SOHO

D5 GUBEI WATER TOWN b
BEIJING (B/L/D)

 Free at own Leisure or join optional tour.

D6 BEIJING (B/-/-)

D7 BEIJING a DEPARTURE
(MOB)

 Tian An Men Square - Which located at the center of Beijing.  Tian An Men Square is 
the largest square in the world and can hold about one million people in the same time.  It 
is surrounded by the Forbidden City in the north, the Great Hall of People in the west and 
museums of Chinese History and Chinese Revolution in the east.

 Forbidden City - Also known as the Forbidden City, is the royal palace where the 
emperors of the Ming and Qing Dynasties lived. Located in the center of Beijing, it covers 
an area of 720,000 square meters and is the largest palace complex in the world.

 Dashui Method - Located in the north of Changchun Garden in Yuanmingyuan, Beijing, 
China, and the landscape of a group of fountains based on Western-style stone-built 
buildings is a fusion of Chinese and Western architectural styles. It is built on the 
background of stone-built buildings. Around the twenty-fourth year of Daiganlong (1759), 
the "Water Law" meant artificial fountains during the Qing Dynasty, so the Western Ocean 
was named after the Dashui method.

 Summer Palace (Exclude Boat Tour) - This Imperial Garden covers area of 290 
hectares. Longevity Hill and Kunming Lake are the few beautiful sites in Summer Palace. 
UNESCO included the Summer Palace on its World Heritage List. It declared the Summer 
Palace "a masterpiece of Chinese landscape garden design. 

 The World Trade Center - Located on the east side of East Bridge Road, Yingbin 
National Road, close to many top office buildings such as Guomao and Kerry Center, as 
well as World Trade International Apartment, Xincheng International and other famous 
apartment buildings. It is located in the gateway of Beijing CBD West District and has 
been designated as government by the Chaoyang District Government.

 Temple of Heaven - Located in Dongcheng District, Beijing, it is the place where the 
emperors of the Ming and Qing Dynasties worship the heavens, pray for the valley and 
pray for rain. It is the largest and most ethical ritual building complex in ancient China. In 
1961, the Temple of Heaven was announced by the State Council as one of the first batch 
of national key cultural relics protection units. In 1998, the "Beijing Royal Altar - Temple of 
Heaven" was listed as a World Cultural Heritage. At present, the Temple of Heaven Park 
also includes the Qigu Tan in the Temple of Eight Temples.

 Bird's Nest - The National Stadium is located in the Olympic Park in Chaoyang District, 
Beijing, China. It is the main venue for the 2008 Beijing Olympic Games. It is also known 
as the "Bird's Nest" because of its unique shape. In addition to the 2008 Summer 
Olympics, this venue will be used again in the 2022 Winter Olympics.

 Water Cube - The National Aquatics Center is located in the Beijing Olympic Park and 
one of the landmark buildings of the 2008 Beijing Olympic Games. It is separated from the 
National Stadium on both sides of the northern end of the central axis of Beijing, forming 
a relatively complete image of Beijing's historical and cultural city. The National Aquatics 
Center is also known as the "Water Cube"

 Qianmen Antique Commercial Street - is a street in Dongcheng District, Beijing, 
on the central axis of Beijing. Qianmen Street is a traditional commercial street in Beijing, 
adjacent to Tiananmen Square. There are many old Chinese brands in Qianmen Street 
and on both sides of Dashilan Street and Qianmen Street, like Rentang, Quanjude and 
Zhang Yiyuan.

 Wang Fu Jing Street - Wangfujing Street, which is about 1,600 meters long, is the 
most popular business district in Beijing and a famous shopping paradise in the country.

BEIJING

 Beijing Jiu Hua Spa & Resort or similar  x1 Night
 Holiday Inn Hotel & Suites or similar  x2 Nights
 Gubei Water Town Hotel or similar  x1 Night
 Beijing Orient MGM Hotel or similar  x1 Night

Hotel 5 Nights :

Special Cuisine :
 Cantonese Cuisine
 Beijing Roast Duck & Quyi Show
 Sichuan Flavor
 Old Beijing Flavor
 Dumpling Flavor
 Mongolian & Mongolian Performance

Compulsory Additional Tour: Gubei Water Town + Simatai Great Wall + Beijing Square [Old Beijing Quanye Field; page one library; the world's 
          largest Starbucks flagship store] + Coach tour of Chang'an Avenue and Central Business District = RM 300 / person
          (Must collect in Malaysia)

Optional Tour: Shaolin Kungfu Show + Panda House & Penguin Pavilion + BBQ Buffet Lunch + Tricycle Hutong Tour + Shichahai Tobacco Bag 
                         Inclined Street + Lijie Food Street = RMB 480 / person

Water Cube
水立方

National Centre for the Performing Arts
国家大剧院外景

Beijing Square Starbucks
北京坊星巴克



旅游资讯 General Information 

 北京 BEIJING 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

CHINA : +86

中国                     : +86

China (Beijing) - No time different with 

Malaysia

中国时间与马来西亚时间标准时无相差

10 CNY = MYR 6

10 元 = 马币 6

Voltage - almost always 220 V

电压 - 220伏特

GD Partner:

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type C - 两个圆脚插头 / 2 round pin

类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat 
                          blade pin “V-shape”

CHINESE YUAN - CNY
RENMINBI - RMB
中国元 - CNY
人民币 - RMB

A320 A330

Spring 春季
3月 – 5月
Mar to May
15℃ - 25℃

Summer 夏季
6月 – 8月
Jun to Aug
25℃ - 35℃

Autumn 秋季
9月 – 11月
Sep to Nov
25℃ - 15℃

Winter 冬季
12月 – 2月
Dec to Feb
3℃ - -7℃

* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 
* Major credit cards such as Visa and Master card
   are mostly widely used

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Check in Luggage : 20 kg 
Each guest is allowed one piece of cabin baggage AND
1 laptop bag OR 1 handbag on-board. The main cabin 
baggage shall not exceed 56cm x 36cm x 23cm and 
does not weigh more than 7kg.
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，
以及托运行李不超过20公斤

*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*


